

السيرة الذاتية

أولاً: المعلومات الشخصية

الاسم: زهراء مهدي عبد الرضا علي حسن العبادي

– الحالة الاجتماعية: متزوجة

– رقم الموبايل : 07812866773

ثانياً: الخدمة الوظيفية والشهادات

– البكالوريوس : خريجة قسم الجغرافية / كلية التربية ميسان / جامعة البصرة 2005.

– الماجستير : -- حصلت على شهادة الماجستير جامعة القادسية / كلية الآداب . حسب الأمر الجامعي ذي العدد 15148 في 12/10/2011

– الدكتوراة :- حصلت على شهادة الدكتوراة جامعة الكوفة / كلية الآداب . حسب الأمر الجامعي ذي العدد 3288 في 12 / 2 / 2017

رابعاً : الألقاب العلمية

1- منحت لقب علمي مدرس مساعد حسب الأمر الجامعي ذي العدد 10428 بتاريخ 3/7/2012

2- منحت لقب علمي مدرس حسب الأمر الجامعي ذي العدد 3908 بتاريخ 3/2017 / 12

3- منحت لقب علمي استاذ مساعد دكتور حسب الأمر الجامعي ذي العدد 16432 بتاريخ 29 / 12 / 2022

خامساً: المناصب :

1- مسؤولة وحدة الاحصاء في كلية الاداب

2- العمل في مختبرات الجغرافية حسب الامر الاداري ذي العدد 1325 بتاريخ 18/3/2018.

سادسا : التأليف

لا يوجد

سابعاً : الدراسات الأولية :

1- مادة الجيمورفولوجيا

2- مادة جغرافية البيئة

3- مادة جغرافية التربة

4- مادة جغرافية الطاقة

5- مادة مشكلات بيئية

ثامناً : الدراسات العليا :

مادة مشكلات التربة / للكوس الاول

تاسعاً : .:

أشرف على الطالبة: امال دوهان عسكر حسب الامر الاداري المرقم :6915 في 15/11/2023

عاشراً : المناقشات

3 مناقشات لرسائل ماجستير

اثنتا عشر البحوث العلمية المنشورة

1- بحث منشور في مجلة القادسية للعلوم الإنسانية بعنوان (التباين المكاني لقيم المادة العضوية في تربة قضاء الشامية وأثرها في الإنتاج الزراعي)0

2- بحث منشور في مجلة أداب الكوفة بعنوان (التباين المكاني لقيم الايصالية الكهربائية EC في تربة محافظة القادسية)0

3- بحث منشور في مجلة البحوث الجغرافية بعنوان (التباين المكاني لقيم المادة العضوية في تربة محافظة القادسية)0

4- بحث منشور في مجلة القادسية للعلوم الإنسانية بعنوان (بناء نموذج الجريان السطحي لحوض وادي مزعل)

5- بحث منشور في مجلة القادسية للعلوم الإنسانية بعنوان (التحليل المكاني لظاهرة الطلاق في قضاء الهاشمية)

6- بحث منشور في مجلة عالمية سكوبس بعنوان (Constructing wadi El- Maleh Basing .Runoff Model by (SCS-CN) Method

- 7- بحث منشور في مجلة عالمية سكوبس بعنوان (Analysis of the slopes of Jambour Anticline in Kirkuk and its Effect on soil Formation using Remote Sensing (RS) (Data and Geographic Information System (GIS) Spatial variation of (moist) damp soil)
- 8- بحث منشور في مجلة عالمية سكوبس بعنوان (Spatial variation of (moist) damp soil properties in the province of Qadisiyah

ثلاثة عشر : المؤتمرات العلمية والندوات العلمية :

مشاركة في 15 مؤتمر و50 مؤتمر حضور و
30 ندوة علمية .

أربعة عشر : التشكرات

حاصلة على 75 كتاب شكر وتقدير

C.V

First: Personal Information

Name: Zahraa Mahdi Abdel Reda Ali Hassan Al-Abadi

Marital status: Married

Mobile number: 07812866773

Second: Post service

Fourthly :: Scientific titles

1- I was granted the scientific title of Assistant Lecturer according to University Order No. 10428 dated 7/3/2012.

2- I was granted the academic title of teacher according to University Order No. 3908 dated 3/12/2017.

3- I was granted the academic title of Assistant Professor, Doctor, according to University Order No. 16432 dated 12/29/2022.

Third: Certificates

- Bachelor's degree: Graduate from the Department of Geography/College of Education, Maysan/University of Basra, 2005.

- Master's: - I obtained a master's degree from Al-Qadisiyah University / College of Arts. According to University Order No. 15148 dated 10/12/2011

Doctorate: I obtained a doctorate from the University of Kufa / College of Arts. According to University Order No. 3288 dated 2/12/2017

Fifth: Positions:

1- Responsible for the Statistics Unit at the College of Arts

2- Work in geography laboratories according to Administrative Order No. 1325 dated 3/18/2018.

Fourth :. Scientific titles

Sixth: Costs

:Seventh:. Preliminary studies

- 1- Geomorphology subject
- 2- Environmental geography subject
- 3- Soil geography subject
- 4- Energy geography subject
- 5- Environmental problems subject

Seventh

Eighth:. Graduate Studies :

Soil problems material / for the first class

Our eighth

Ninth:. Supervision

Ninth:.

Supervising the student: Amal Dohan Askar according to Administrative Order No.: 6915 dated 11/15/2023

Tenth. DISCUSSIONS\

3 Master's theses discussions

Twelve published scientific research

- 1- Research published in Al-Qadisiyah Journal for Human Sciences entitled (Spatial variation of organic matter values in the soil of the Shamiya District and its impact on agricultural production)0
- 2- Research published in the Journal of Arts of Kufa entitled (Spatial variation of electrical conductivity values Ec in the soil of Al-Qadisiyah Governorate) 0

3- Research published in the Journal of Geographical Research entitled (Spatial variation of organic matter values in the soil of Al-Qadisiyah Governorate) 0

4- Research published in Al-Qadisiyah Journal for Human Sciences entitled (Building a surface runoff model for the Wadi Mazal Basin)

5- Research published in Al-Qadisiyah Journal for Human Sciences entitled (Spatial Analysis of the Divorce Phenomenon in the Hashemite District)

6- Research published in the international magazine Scopus entitled

.Constructing wadi El- Maleh Basing Runoff Model by (SCS-CN) Method)

Analysis of the slopes of Jambour Anticline in Kirkuk and its Effect on-7)
soil Formation using Remote Sensing (RS) Data and Geographic Information
(System (GIS
Spatial variation of (moist) damp soil properties in the province of-8)
Qadisiyah

Tewelve published scientific research

Thieteen :scientific conferences and seminars:

Thirteen: Scientific conferences and scientific
:seminars

Participated in 15 conferences and attended 50 conferences
30 scientific symposiums.

Fourteen: Thank you

She received 75 letters of thanks and appreciation

Fourteen : thanks and appreciation